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صفحه  در  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
حل  از  ایکس  اجتماعی  شبکه  در  خود  شخصی 

مشکل رجیستری آیفون خبر داد.
رجیستری  »مشکل  نوشت:  هاشمی  ستار 
آیفون با تدبیر دولت وفاق، حمایت رئیس جمهور 
محترم و پیگیری فعالانه وزارت ارتباطات حل شد. 
معتقدم با کار کارشناسی، ایجاد وفاق، بدون هیاهو 
فضای  مشکلات  سایر  می توان  غوغاسالاری  و 
مجازی و مطالبات مردم را حل کرد.« او دقایقی بعد در 
پستی دیگر خبر داد که رفع ممنوعیت در این بخش 
با مصوبه هیأت دولت و همراهی معاون حقوقی 
رئیس جمهور و وزیر صنعت، معدن و تجارت حاصل 
شده است. وزیر ارتباطات با بیان این موارد نوشت: 
در  آیفون  واردات  با  مرتبط  آیین نامه  و  »جزئیات 

کوتاه ترین زمان ممکن اعلام خواهد شد.«

درباره  ارتباطات  وزیر  و  رشیدپور  رضا  بحث 
رجیستری آیفون در توییتر 

رضا رشیدپور بعد از این توییت از وزیر ارتباطات 
انتقاد کرد و نوشت: »آقای دکتر ممنونیم از شما 
برای این اتفاق خوب. دم شما هم گرم. ولی مطالبه 
از مردم،  رسانه ای مبتنی بر خواست تعداد زیادی 
هیاهو و غوغاسالاری نیست. کاش از این کلمات 
استفاده نکنید و نکنند. حداقل نظر من این است.« 
در  بود،  به دست  گوشی  ظاهرا  که  ارتباطات  وزیر 
رضای  آقا  »سلام  نوشت:  رشیدپور  رضا  به  پاسخ 
شما  فعالیت  و  مطالبه گری  از  هم  من  رشیدپور، 
ممنونم و از مطالب شما استفاده می کنم. عرض 
بنده و مخاطبش کاملا مشخص است و اتفاقا غالب 
مخاطبان هم متوجهش شدند. از فرصت نقد شما 
استفاده می کنم که شفاف بگویم من اهل فعل های 
را  نتیجه  و  می دهیم  انجام  را  کار  هستم!  »ماضی« 
می گوییم.« رضا رشیدپور هم این کل کل توییتری 
را با این پیام، پایان داد: »اینکه در توییتر هستید و 
با  البته  و  است  باارزش  می دهید  پاسخ  بلافاصله 
ع« برایتان آرزوی موفقیت و سربلندی  فعل »مضار

می کنم جناب وزیر.«

سود  با  آیفون  گوشی  واردات  برای  عارف  ابلاغیه 
بازرگانی ۹۶ درصد

وزیران  هیأت  مصوبه  عارف  محمدرضا 
درخصوص واردات و تعرفه رجیستری گوشی تلفن 

همراه آیفون با سود بازرگانی واردات آیفون ۹۶ درصد 
را به وزارت صمت و وزارت ارتباطات ابلاغ کرد.

تعیین سازوکار رجیستری آیفون زمان بر است
وزیر ارتباطات پس از جلسه هیأت دولت در جمع 
خبرنگاران توضیحاتی را درباره  تصمیم جدید دولت 
ح کرد و گفت که تعیین سازوکارهای رجیستری  مطر
رجیستری،  منع  رفع  درباره  است.  زمان بر  کاری 
و  کردیم  دعوت  را  ذی نفع  مختلف  دستگاه های 
با مجموعه وزارت  جلسات مختلفی برگزار کردیم. 
صمت، معاونت حقوقی، نهادهای نظارتی و امنیتی 
همفکری کردیم و در نهایت امروز در هیأت دولت 
ح و تصویب شد. بر این اساس سازوکار اجرایی  مطر
رفع منع رجیستری به زودی اعلام می شود.  هاشمی 
سازوکارهای  از  منظور  درباره   سؤالی  به  پاسخ  در 
رجیستری توضیح داد: »یعنی اگر کسی گوشی ای دارد 
که در شبکه رجیستر نمی شود و امکان استفاده 
از آن وجود ندارد، به کجا مراجعه کند و چه فرایندی 
باید طی شود و چقدر زمان بر است تا فعال شود و 
در شبکه قابل استفاده شود. نگاه ما بر این است 
که فرایندها و سازوکارها را با همکاری وزارت صمت 
مشخص کنیم تا این افراد عملاً بتوانند در یک فرایند 

قانونی گوشی هایشان را فعال کنند.«
او در مورد زمان آغاز رجیستری هم گفت: »این 
موضوع یک مقدار زمان بر است اما اصل آن امروز در 
هیأت دولت مصوب شده و طبیعتا در آینده نزدیک 

رجیستر شدن اتفاق می افتد.«
وزیر ارتباطات در بخش دیگری از گفته های خود 
درباره  رفع فیلترینگ توضیح داد: »درباره  موضوع رفع 
فیلترینگ دومین جلسه شورای سران قوا تشکیل 
شده و ما گزارش دوم خود را در حضور نمایندگان 
سران قوا ارائه دادیم. در این مورد سعی می کنیم 
از تصمیمات هیجانی جلوگیری کنیم و تصمیماتی 
در  ما  نگاه  بگیریم.  برگشت ناپذیر  تقریبا  و  پایدار 
وزارت ارتباطات، نگاهی کارشناسی و علمی است تا 

بتوانیم همگرایی و وفاق ایجاد کنیم.«
او با این توضیحات گفت که اقدامات در راستای 
رفع فیلترینگ به صورت جدی در دستور کار است و 
وعده داد: »تلاشمان این است که رفع فیلتر زودتر 

اتفاق بیفتد.«

فعال شدن یک میلیون دستگاه آیفون با مشخص 
شدن تعرفه ها

عبدالمهدی اسدی رئیس انجمن تلفن همراه، 
تبلت و لوازم جانبی، ایران ضمن ابراز خرسندی از 
تحقیقات  نتایج  اعلام  بارها  از  پس  بالاخره  اینکه 
کارشناسی و درخواست بر رفع ممنوعیت واردات 
، این امر اجرایی شد، تاکید کرد که  آیفون به کشور
پس از مشخص شدن رقم تعرفه ها، حتما در قالب 
سازوکاری هزینه رجیستری پرداخت خواهد شد و 
حدود یک میلیون دستگاه آیفون ١۴ و ١۵ که فعال 

نیستند، فعال شوند.

 هیأت دولت در حاشیه جلسه روز گذشته خود، یاد  ۵۳ کارگر جان باخته حادثه 
معدن طبس را گرامی داشت و اسامی آنها، در آستانه چهلمین روز این حادثه، در 
حیاط دولت به نمایش درآمد.  علاوه بر گرامیداشت یاد این ۵۳نفر در حیاط دولت، 
خ داده در معدن  شورای اطلاع رسانی دولت نیز در آستانه چهلمین روز حادثه ر
»معدنجو«ی در طبس که منجر به جان باختن ۵۳ تن از کارگران زحمتکش این 
معدن شد، اطلاعیه ای را صادر و برخی از اقدامات انجام شده از سوی دولت را اعلام 
کرد. مهم ترین این موارد عبارتند از تامین مسکن خانواده جان باختگان، پرداخت 
مستمری، پیگیری وضعیت مصدومان، پیگیری های کارشناسی درباره حادثه و 

برگزاری مراسم نکوداشت کارگران.

تامین مسکن خانواده جان باختگان
 ۵۳ خانواده  مسکن  تامین  متولی  به عنوان  شهرسازی  و  راه  مسکن،  وزارت 
جان باخته اقدامات خود را در این خصوص آغاز کرد که با توجه به فوت یک نفر در 
هفته گذشته، پرونده این فرد در مراحل اولیه بوده و ۵۲ خانواده دیگر نیز مراحل 
پایانی را طی کرده و درصورت انجام اقدامات اولیه و طی مراحل قانونی، واحدهای 
مسکونی این افراد در شهرهای محل سکونت خانواده کارگران جان باخته شامل 
طبس، بیرجند، فردوس و... به آنان تحویل داده خواهد شد. روند تحویل مسکن به 
این خانواده ها نیز بر این اساس است که ۵۰ درصد هزینه تامین مسکن بازماندگان 
معدن طبس توسط دولت پرداخت می شود و اقساط ماهانه این واحدها از سال 
سوم تحویل مسکن، به شکل پلکانی و ۲۰ ساله از آنان دریافت آغاز خواهد شد. 
همچنین همکاری لازم درخصوص پرداخت تسهیلات با این افراد انجام شده است.

پرداخت مستمری
برابر هماهنگی صورت گرفته میان وزرای صنعت معدن و تجارت و تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی، موضوع پرداخت مستمری به خانواده جان باختگان انجام و از طریق 
اداره کل تأمین اجتماعی استان، احکام مستمری بازماندگان پرداخت می شود. 
همچنین مبالغی تحت عنوان مساعده به خانواده جان باختگان پرداخت شده 
و یک میلیارد و ۲۰۰ میلیون تومان نیز به خانواده هایی که روند انحصار وراثت را طی 

کنند، پرداخت می شود .

پیگیری وضعیت مصدومان
پیگیری وضعیت مصدومان این حادثه از سوی وزارت بهداشت انجام شد. 

همچنین با دستور رئیس جمهور و معاون اول ریاست جمهوری، حمایت های روانی 
از خانواده های جان باختگان و نیز نجات یافتگان انجام شد .

بنیاد شهید:  حادثه »معدن طبس« ضوابط احراز شهادت  را ندارد
در همین رابطه سعید اوحدی، رئیس سازمان بنیاد شهید و امور ایثارگران گفت: 
حوادثی مثل »معدن طبس« چهارچوب ضوابط احراز شهادت را ندارند.  اوحدی تأکید 
کرد: پروندۀ فرآیند احراز شهادت در حوادث و اتفاقات مختلف در کمیسیون احراز 
شهادت بررسی می شود.  رئیس بنیاد شهید گفت: حوادثی مثل سیل، زلزله و طبس 
چهارچوب ضوابط احراز شهادت را ندارند، اما اگر حوادثی باشد که در مسیر خدمت 

باشد، پرونده به کمیسیون می رود.

پیگیری های کارشناسی
حوادث معادن زغال سنگ در ایران و دیگر نقاط جهان، ازجمله حوادث اخیر، 
نشان دهنده نواقص ساختاری و فناوری محور در ایمنی این معادن است. بررسی ها 
نشان می دهد که عمد خطرات، ناشی از شرایط فنی و استفاده از تجهیزات قدیمی و 
غیرمکانیزه است. استخراج از لایه های عمیق تر، افزایش محتوای گاز متان و عدم رعایت 
پروتکل های ایمنی در برخی معادن، ازجمله عوامل کلیدی بروز حوادث بوده اند. با 
توجه به اهمیت این صنعت در اقتصاد و اشتغال کشور، لازم است برای بهبود شرایط 
ایمنی، اصلاحات اساسی و گسترده در سطح ملی و صنعتی انجام شود و این موضوعی 

است که در دستورکار دستگاه ها و وزارتخانه های مرتبط قرار گرفته است.

برگزاری مراسم نکوداشت کارگران
با پیگیری وزارت کشور و استانداری، مراسم هایی برای بزرگداشت و گرامیداشت 
یاد کارگران جان باخته در حادثه معدن معدنجو برگزار شده است و مراسم چهلم این 

عزیزان نیز امروز پنج شنبه با حضور شماری از مسئولان کشور برگزار می شود.

 با صدور حکمی از سوی پزشکیان
ین رئیس کل بانک مرکزی شد محمدرضا فرز

رئیس جمهور با صدور حکمی محمدرضا فرزین را به سمت رئیس کل بانک 
مرکزی جمهوری اسلامی ایران منصوب کرد. مسعود پزشکیان در این حکم از  فرزین 
خواسته است در چارچوب قانون اساسی اهداف سند چشم انداز و سیاست های 
کلی مصوب مقام معظم رهبری، در تحقق اهداف دولت و حل مشکلات کشور 

مجدانه بکوشد.
 

یه طلب  یستی تجز ضربه وزارت اطلاعات به گروه ترور
یم صهیونی  وابسته به رژ

طلب  تجزیه  تروریستی  گروه  یک  عملیاتی،  در  زمان)عج(  امام  گمنام  سربازان 
وابسته به رژیم صهیونیستی را که قصد ورود به کشور را داشتند، شناسایی و متلاشی 
کردند. این گروه تروریستی تجزیه طلب قصد داشتند با هدف ایجاد شورش های 
خیابانی و ترور و ناامنی از اقلیم کردستان عراق وارد استان آذربایجان غربی شوند و 
هسته سازی کنند اما حین ورود به کشور شناسایی و متلاشی شدند. بر اساس این 
گزارش، در نتیجه این عملیات سربازان گمنام امام زمان)عج( در وزارت اطلاعات، یکی 
از کادرهای اصلی این گروه تروریستی به هلاکت رسید و دو نفر دیگر از همراهان او 

دستگیر شدند و تسلیحات آنان نیز ضبط شد

 توضیحات جلالی درخصوص 
حواشی سفر رئیس جمهور به روسیه 

اردوغان  طیب  رجب  برخورد  با  رابطه  در  روسیه  در  ایران  سفیر  جلالی،  کاظم    
داد:  توضیح  کشورمان،  رئیس جمهور  با  او  ندادن  دست  و  ترکیه  رئیس جمهور 
همانطور که می دانید رئیس جمهور در سفری کمتر از ۴۸ ساعت، ۱۱ ملاقات دوجانبه 
داشت که تقریبا با همه اعضای بریکس به جز برزیل که رئیس جمهورشان در آخرین 

لحظات را به دلیلی سفرشان لغو شد، دیدار کرد.
وی ادامه داد: با روسای کشورهای غیرعضو مثل ارمنستان، ونزوئلا و برخی از 
کشورهای دیگر هم رئیس جمهور ملاقات مفصلی داشت. در مورد سایر روسای 
جمهور هم اینگونه بود که قبل از تشکیل جلسه، روسای جمهور در سالنی ویژه 
سران کشورها جمع می شدند، چای و قهوه ای می خوردند و خوش بشی می کردند و 
بعد داخل سالن اجلاس می آمدند. چون ما آنجا حضور نداشتیم و دکتر پزشکیان 
حضور داشت، من از آقای پزشکیان قبل از اینکه این حواشی به وجود بیاید، درباره 
دیدار با رئیس جمهور ترکیه پرسیدم. او گفت که دیدار سرپایی خوبی با آقای اردوغان 
داشتم و از وی خواستم زودتر به ترکیه سفر کنم؛ دکتر پزشکیان گفت که در فرصت 
مقتضی این سفر انجام خواهد شد. جلالی با اشاره به حواشی عکس یادگاری با 
روسای جمهور حاضر در نشست بریکس، عنوان کرد: اگر فیلم را دقیق نگاه کنید، 
وارد می شود،  و وقتی هم  یادگاری شد  وارد مراسم عکس  تأخیر  با  اردوغان هم 
رئیس جمهور مصر دستش را دراز می کند و وی با چند نفری که دستشان را درارز 
کردند، دست می دهد. اگر ]دست ندادن[ حمل بر بی اعتنایی شود که قبل از دکتر 
پزشکیان، روسای جمهور دیگر هم بودند و اردوغان با آنها نیز دست ندادند. بعد 
هم که رسید با افرادی که دست چپ و یا پشت سر وی بودند نیز دست نداد، لذا فکر 

می کنم اینها فضاسازی های رسانه ای است که بعضی ها،  به آن می پردازند.

اولویت استانداران جذب سرمایه گذار باشد
اسکندر مومنی، وزیر کشور روز گذشته در بدو ورود به 
فرودگاه بجنورد در جمع خبرنگاران اظهار کرد: فقط با منابع 
دولتی نمی توان امور را اداره کرد و استانداران به دنبال جذب 
ادامه داد: دولت تلاش می کند  باشند. وی  سرمایه گذار 
خراسان شمالی با محوریت استاندار جدید و ادامه کارهای 
گذشته و با استفاده از ظرفیت ها، در کوتاه مدت زمینه ارتقا 
را فراهم کند و این استان در شاخصه های توسعه از رتبه های پایین به بالا صعود کند. 
مومنی ادامه داد: خراسان شمالی هم مرز با کشور ترکمنستان است و برای توسعه 

استان باید از این ظرفیت استفاده شود.  

: معاون سیاسی وزیر کشور

هیچ کشوری، فرد فاقد مدارک قانونی برای اقامت را 
برنمی تابد

ح ساماندهی اتباع خارجی  علی زینی وند، معاون سیاسی وزیر کشور، درباره با طر
در ایران، گفت:  ساماندهی اتباع خارجی ما که عمدتا برادران و خواهران افغانستانی 
هستند، شروع شده است. قاعدتا کسانی که مجوز قانونی دارند، قدمشان روی چشم 
ما است اما هیچ کشوری، فردی که مدرک قانونی برای اقامت در آن سرزمین نداشته 
ح ساماندهی اتباع در دست انجام است و کسانی که  باشد را برنمی تابد. بنابراین طر

شرایط قانونی دارند، همچنان مهمان ما خواهند بود.  
 

 شورای نگهبان لایحه توسعه 
منطقه آزاد تجاری - صنعتی انزلی را تأیید کرد

»لایحه  نوشت:  مجازی  فضای  در  خود  شخصی  صفحه  در  طحان نظیف  هادی 
توسعه منطقه آزاد تجاری - صنعتی انزلی« که در مراحل قبل با ابهامات و اشکالاتی 
مواجه شده بود، پس از انجام اصلاحات در مجلس و بررسی مجدد در شورای نگهبان، 
ع و قانون اساسی شناخته نشد. نمایندگان مجلس شورای  مغایر با موازین شر
اسلامی در جلسه علنی روز یکشنبه )۲۹ مهرماه( مجلس شورای اسلامی، با ۲۰۳ رأی 
موافق با گزارش کمیسیون اقتصادی در مورد لایحه توسعه محدوده منطقه آزاد 

تجاری- صنعتی انزلی که اعاده شده از شورای نگهبان است، موافقت کردند.

نماینده ایران در سازمان ملل: 

شورای امنیت در یک نقطه عطفِ حیاتی است
امیرسعید ایروانی، سفیر و نماینده دائم جمهوری اسلامی ایران نزد سازمان ملل 
متحد، در نشست شورای امنیت با موضوع »وضعیت در خاورمیانه، ازجمله مسئله 
فلسطین« گفت: آنروا ستون فقرات تمامی پاسخ های بشردوستانه در غزه است. 
هدف قرار دادن آن، فلسطینیان را از کمک های حیاتی محروم می کند و در این بحران، 
یک لایه دیگر از سختی را به آنها اضافه می کند. نماینده کشورمان با بیان اینکه شورای 
امنیت در یک نقطه عطفِ حیاتی است، اعلام کرد: ایران به شدت مصوبه اخیر رژیم 
اسرائیل برای هدف قرار دادن آژانس امدادرسانی و کاریابی برای آوارگان فلسطینی 
در خاور نزدیک )آنروا( را که به دنبال جلوگیری از ارائه حمایت های حیاتی آن است، 

محکوم می کند.

مشکل رجیستری آیفون حل شد

 فعال شدن یک میلیون دستگاه آیفون
 با مشخص شدن تعرفه ها

 مصوبه هیأت وزیران درخصوص واردات و تعرفه رجیستری آیفون: ســود بازرگانی واردات آیفون ۹۶ درصد تعیین شد

دولت

مقاومت

مدیرمسئولسردبیرورودبهتصحیحشروعصفحهآرایی

خروجازتصحیحاتمامصفحهآرایی

 مراسم چهلم کارگران جان باخته معدن معدنجو 
امروز با حضور شماری  از مسئولان   در طبس برگزار می شود

 40روز با یاد 53معدنکار

محمدرضا عارف مصوبه 
هیأت وزیران درخصوص 

واردات و تعرفه رجیستری 
گوشی تلفن همراه آیفون با 
سود بازرگانی واردات آیفون 
۹۶ درصد را به وزارت صمت 

و وزارت ارتباطات ابلاغ کرد.

وزیر ارتباطات : 
درباره رفع منع رجیستری، 

دستگاه های مختلف 
ذی نفع را دعوت کردیم و 

 جلسات مختلفی 
برگزار کردیم

با پیگیری وزارت کشور و 
استانداری، مراسم هایی 

برای بزرگداشت و 
گرامیداشت یاد کارگران 

جان باخته در حادثه معدن 
معدنجو برگزار شده است 

و مراسم چهلم این عزیزان 
نیز امروز پنج شنبه با 

حضور شماری از مسئولان 
کشور برگزار می شود.


